
Partizan Narodni dom

Rabimo več telovadnic
Partizan Marodni dom Ljublja-

na je društvo, ki j« biio ustanov-
ijeno že leta 1863, kot Južni So-
kol, za protiutež nemškemu Turn-
vereinu. S telovadnimi nastopi in
izleti je prebujalo in širilo slo-
vensko narodno zavest. Prav za-
to je dobilo prostor v Narodnem
domu, ki je bil zgrajen leta 1896
s podporo v,seh zaivedmh Sloven-
cev. V tem d«mu je bila urejena
za takrabie razmere zelo velika
in modema telovadnica, ki jo
društvo uporiablja še danes.

Prav v tej telovadniei, ki je že
zdavnaj premajhna za vso dejav-
nost, je jedro vseh probtlemov, ki
tarejo društvo. Ker je telovadni-
ca pretesna, da bi v njej laJiko
vadili vsi pripaidnikri društva,
morajo teloVaditi na devetih raz-
lionih '.Tiestih. Pomanjkainje pro-
storcvv je takšno, da dmštvo ne
more sprejeti v.5©h, ki bi se še
hoteli vključiti v redmo telesno-
kulturno dejavnost dmštva. Od-
klanja tudi rekreatiTOe skupine
organizacij združenega dela in
kraievnih skupnosti, ki bi rade
uporatiljale belo v̂iadnico za redno
Sportnc rekreacijo. Ni prostora,
.da bi uredili trim kabinet, name-
stili trim orodje, niti ni prosto-
ra za športne igre'.

Kljub temu, da dmštvo nitna
primemih prostorov, rednooprav-
•lja svoje družbenopolitično in
telesnokiilturno poslanstvo in se
redno udeležuje vseh množičnib
telesnolmlturnih in družbenopoli-
tičnih manifestacii in prireditev.
Da opravljla (Jruštvo pamembno
družbeno dejavnost, je dokazalo
s svojo dasedanjo vsestransko
telesnovagojno dejavnostjo, za
fcar je prejelo dTžaimo odlikova-
nje in Številn-a družbena prizna-
nja.

Prav zaifadi pomembne telesno-
TOgojne in družbenopolitične de-
javnosti društivo upravičeno pri-

čakuje, da mu bo družba daila
priznanje s tem, da bo društvu
panagaila do takili prostorov, v
katerih bo možen nadaljnji ne-
oviren razvoj v skladu s smerni-
cami telesne kulfcure v sarnouprav-
ni družbi. Lokacija za nove telo-
vadnice je odobrena in načrti so
pripravljeni.

Zanimalo nas je, če so še kakš-
ne ovire za začetek gradnje, za-
to smo 7A razgo-vor prosili sekre-
tarja tele,snokulturoe skupnosti
Ljubljana-Center, Branka Žuglja
in predstavnika Partizana Narod-
ni dioro, Jožeta Zalokarja.

BRANKO ŽUGELJ: »V samo
uprk-vnem sporazumu o osnovah
plaoa za srednjeročno obdobje
1976/80 je predvidema tudi v ob-
čini Ljubljana-Center gradnja no-
vega športnega rekreacijskega
centra na sedanjem letnem telo-
vadižču v Tivoliju. j

Znano je, da telesnii kultura s
sred.stvi, ki jih združuje s pri-
spe-vno stopnjo ia bruto osebne-
ga dohodka zaposlenih, ne mv>re
zadostno pofcrrvati svoje dejavno-
std, zato so investicije za gradijjo
novih objektov le želje. Ediiia
sredstva, ki se v oboini aberejo
za gradnjo športnih objetetov, so
sredstva cxi športne napcvvedi in
lota. Te sredstva se zbirajo in
po sklepu skupščine telesnokultur-
ne sknjjpmosti se jih ne troši,
ampak hranl za novl rekreacijskl
center. Doslej je zbranih že toli-
ko sredstev, da imaono realno osno-
vo za razmišl.janje o izgradnji no-
vih, prepotrebnih športinih objek-
tov v občini.

Mlslim, da moram povedatl, da
telesnokulturni deliavd resno ra-
čunajo tudi na finančno pomoč
samoupra-vne interesne situpno
sti za kulturo, ki bi rada v celo-
ti uporabJjaila Narodno galerijo,
v kateri so sedaj tudi prostori
Partizana N?arodni dom. Odpiia

se možnost skleniibve samouprav-
nega spoTazuma med dvema mej-
nima podriočjeena.«

XOŽE ZALOKAR: »Tudi samo
društvo že več let zbira sredstva
za gradnjo novega športnega ob-
jekBa, vendar je trenutno zbranih
le toliko sredstev, da bi zadosto-
vala za na&rte. Kljuib terou ob-
staja možmost dotoiti kredit, in
če bo odobren, bi lahiko že le-
tos začeli z gradnjo. Seveda pa
je gradnja odvisna tudi od tega,
če bo skupščina tele.snokulturne
skupnosti Ljubljhna-Center spre-
jela samoupraivni sporazum o
osnovah srednjeročnega naorta za
obdobje 1976/80.«

Ceprav so ovire za gradnjo no-
vega športno rekreacijskega cent-
ra v Ljubljani, ni.so nepremosfclji-
ve. Z malo dobre volj« in veli-
ko zavzetosti bi jih bilo moč
premostiti. Pxav go-tovo takšport-
no rekreaeijski center ni nujen
le za potrebe društva, arnpak je
potreba cele Ljubljane, ki se pač
ne more pohvaliti z velikim šte-
viloni športnih objektov. Upamo,
da bomo že kmalu lahko zapisali,
d!a so ovire odstranjene in se bo
gradnja novega športnega objekba
v občani Ljubljana-Center kmalu
začela.
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